

# DAGSORDEN - BESTYRELSESMØDE 18/6 2024

- 1) **Valg af referent**
  - a. Morten valgt
  
- 2) **Punkter til Eventuelt**
  - a. Hældende hække på fortovet ved hjørnet ud mod vejen
  - b. Kontingentopkrævning
  - c. Website
  - d. Grundskyld og nye takster
  
- 3) **Status på vejrenovering v/Stefan**
  - a. NCC Roads fjerner afslutningsvist ukrudt langs fortovene med en børste, men de må ikke sprøjte med Round-up osv. Spørgsmålet er, om man skulle opfordre folk til manuelt at fjerne eventuelt ukrudt, så det bliver ordentlig fjernet.
  - b. De præcise dage kendes endnu ikke, men bestyrelsen melder noget ud på FB lige så snart, vi kender dem. Men det er muligt, at NCC Roads kommer med ultrakort varsel, hvis vejret arter sig.
  - c. Jesper laver en FB-reminder om, at nu er det snart uge 26, og så går de i gang...
  
- 4) **Status på renovering af fodboldbane mv v/ Ole**
  - a. Ole ikke til stede, så vi følger op efter bestyrelsesmødet
  
- 5) **Status på eventuel forbedring af underlag mellem de to stier v/Ole**
  - a. Ole ikke til stede, så vi følger op efter bestyrelsesmødet
  
- 6) **Status på legeplads og det videre forløb (herunder forslag om såning af vilde blomster mv) v/Morten**
  - a. Der kom afslag fra Nordea-Fonden, så nu har vi to muligheder:
    - i. Søge andre fonde
    - ii. Bruge 100.000 DKK på at renovere legepladsen
  - b. Der er enighed i bestyrelsen om, at vi inddrager legepladsudvalget (Signe, Allan, Jakob og Louise) i det videre forløb, så vi i fællesskab finder den rigtige vej frem.
  - c. Morten tager fat i legepladsudvalget.
  
- 7) **Status på dialog med Vandcenter Syd ang. klimasikring, grundvandsspejl mv**
  - a. Jesper har haft en rigtig god dialog med Vandcenter Syd. De må IKKE rådgive, men de kunne fortælle, at det hele så ud til at være rigtigt dimensioneret og rigtigt anlagt herude.
  - b. De vil rigtig gerne komme ud og gå en inspirationstur med os engang efter sommerferien – det skal bare være inden for normal kontortid, dvs. mellem 8 og 16
  - c. Vi beder projektlederen komme med tre datoforslag i september, og så vælger vi en dag, der passer alle parter. Herefter bliver datoen kommunikeret ud til alle i grundejerforeningen.
  
- 8) **Eventuelt**
  - a. *Hældende hække på fortovet ved hjørnet ud mod vejen:*

- i. Det er blevet bemærket, at hækkene hælder meget ud over fortovet nede ved hjørnet, når man kører ud mod Ejlstrupvej. Sofie tager fat i Leif.
- b. *Kontingentopkrævning:*
  - i. Er der andre måder at opkræve kontingent på? Kan vi f.eks. oprette en pulje i MobilePay, så folk bare overfører.
- c. *Website:*
  - i. Har vi overhovedet brug for en hjemmeside? Giver det mere mening med en Facebook-gruppe i stedet?
  - ii. Der er enighed i bestyrelsen om, at vi skal holde fast i websitet – men vi kan overveje, om vi på sigt skal ofre penge/ressourcer på at opdatere den eller få et nyt design.
- d. *Grundskyld og nye takster herfor*
  - i. Vi tager emnet op til efteråret. Det skal klart undersøges nærmere, hvad reglerne egentlig er, og hvilke konsekvenser det har for grundejerforeningen

## **9) Dato for næste bestyrelsesmøde**

- a. Vi satser på et møde i september, når gåturen med Vandcenter Syd er overstået. Derfor fastlægger vi en dato, når vi har fundet en dato med Vandcenter Syd.